
 
Van: Bestuurssecretariaat Blaricum <Bestuurssecretariaat@Blaricum.nl>  
Verzonden: maandag 9 maart 2020 13:12 
Aan: bestuurssecretariaat <bestuurssecretariaat@huizen.nl> 
 
 
 
Onderwerp: Motie gemeentefonds - gemeente Blaricum (NH) 
 
 
Beste collega’s, 
 
Bijgaande motie is op 28 januari jl. is aangenomen door de gemeenteraad van Blaricum. Vriendelijk 
verzoek namens het college van Blaricum  bijgaande motie ter kennisname door te geleiden naar uw 
raad en college. 
 
Hartelijk dank. 
 
 
 

Met vriendelijke groet,  

Alie Kos 
Bestuurssecretaresse 
 
t. 035 - 751 32 02 
E-mail: A.Kos@Blaricum.nl 
 

   
 

 
 
Bezoekadres: Kerklaan 16, 1261 JB Blaricum | www.blaricum.nl 
Postadres: Postbus 71, 3755 ZH Eemnes | www.belcombinatie.nl 
 

 
 
Disclaimer: Aan de inhoud van deze mail en bijlagen kunnen geen rechten worden ontleend. 
Alleen schriftelijke correspondentie uitgaande van en ondertekend door het bevoegde bestuursorgaan bindt de gemeente. 
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MOTIE VADO Hummer: M1 Gemeentefonds 

betreffende: Gemeentefonds 
Voorgesteld door: Hv6, DBP, CDA, Fractie Van Dijk, VVD, DAB 
Raad d.d.: 28 januari 2020 
De gemeenteraad van Blaricum in vergadering bijeen op 28 januari 2020; 

overwegende dat; 
- er sprake is van onder uitputting van uitgaven van het Rijk en daardoor minder geld gestort 
wordt in het Gemeentefonds dan geraamd; 
- landelijk het accres (meerjarig) daardoor is bijgesteld Haar beneden; 
- het trap-op trap-af-principe gehanteerd wordt, ook als er sprake is van onder uitputting; 
- de Perspectiefnota van 2019 al uitgaat van een tekort; 
- er in het sociaal domein (met name in de jeugdzorg) grote tekorten zijn begroot; 
- de uitkeringen uit het Gemeentefonds aan de gemeenten onder druk staan en daardoor hun 
inkomsten; 
- daardoor bezuinigingen op voorzieningen nodig zijn of kunnen worden; 
- de invoering van de Omgevingswet extra middelen zal kosten en onduidelijk is in hoeverre 
dit gecompenseerd gaat worden; 
- In 2018 een interbestuurlijk programma is afgesproken tussen Rijk, IPO, Unie van 
Waterschappen en VNG; 
- de gemeenten, waaronder Blaricum, voor grote maatschappelijke opgaven staan; 
- daarom in 2018 is afgesproken dat daarvoor meer middelen beschikbaar komen voor het 
Gemeente- en Provinciefonds; 
- gemeenten er op moeten kunnen vertrouwen dat het Rijk dergelijke toezeggingen en 
afspraken volledig nakomt; 
- gemeenten door dit alles nauwelijks effectieve, sluitende meerjarenbegrotingen kunnen 
opstellen en interen op reserves; 

is van mening dat het Rijk: 
- de bijdrage aan het Gemeentefonds in overeenstemming dient to brengen met de 
verwachtingen en afspraken van begin 2018 en met de maatschappelijke opgaven waarvoor 
de gemeenten staan; 
- het trap-op trap-af-systeem zodanig moet aanpassen dat zich minder grote en minder 
frequente schommelingen in de Algemene Uitkering van het Gemeentefonds voordoen; 
- de bijdrage uit het Gemeentefonds voor het sociaal domein in overeenstemming dient to 
brengen met de uitgaven; 
- de extra kosten van de gemeenten in verband met de invoering van de Omgevingswet 
voldoende dient to compenseren; 

gelet op artikel 34 van het Reglement van Orde gemeente Blaricum 2015, 

verzoekt het college: 
a) Bovenstaande mening ter kennis to brengen aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties, alle fracties van de Tweede Kamer en de VNG; 
b) Deze motie to delen met de Gooise gemeenten met het verzoek de raden op to roepen 
een gelijkluidende motie aan to nemen en deze ter kennis to brengen van het Rijk, zodat 
daarmee een sterk regionaal signaal wordt afgegeven vanuit de Regio Gooi en Vechtstreek, 
en gaat over tot de orde van de dag. 

Naam en handtekening indiener(s): 
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